
 

 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

A Opening  

 De voorzitter opent de vergadering met een woord van welkom.   

   

B Mededelingen  

  Mevr. Knol deelt mee dat op 6 juli de vacatures worden opgesteld voor operationeel 

experts wijk.  

 Dhr. Miltenburg doet een mededeling over de financien van de Nationale politie. Er 

loopt een P/M onderzoek om te bekijken wat de politie aan geld nodig heeft om de 

komende jaren haar werk te kunnen blijven doen. Er is sprake van een structureel 

tekort van € 65 miljoen waarbij de Korpschef op zoek moet naar oplossingen binnen 

zijn mandaat. In 2017 loopt het tekort op naar €300 miljoen waarin niet is voorzien. Dit 

is onderwerp van gesprek tussen het LOVP en de Minister. Dit betreft een fors 

probleem met eventuele consequenties voor personeel en ambities mocht er geen 

geld bijkomen. Komt aan de orde als nieuwe investering bij de Miljoenennota in 

september. De voorzitter meldt dat de totale begroting van NP €4,8 miljard betreft. 

 Mevr. Kunst deelt mee dat er een pilot loopt tot het einde van het jaar m.b.t. het 

opvragen van meer informatie door de BOPZ officier (o.a. NIFP en reclassering) en het 

beter bereikbaar zijn van de officier en bij de zitting ter plaatse zijn. De doelstelling van 

de pilot betreft het verlenen van betere zorg voor verwarde personen door meer 

informatie te verstrekken/delen. 

 

   

C Besluitenlijst DVO 9 mei 2016  

 Het verslag wordt vastgesteld.  

    

D Ter bespreking / ter kennisgeving   

1  BCBA Midden Twente  

1. Kennisnemen van de uitkomsten van de Bestuurlijke criminaliteitsbeeldanalyse 

(BCBA) Midden Twente.  

2. Kennisnemen van de ontwikkeling dat het RIEC de komende jaren lokale 

ondermijningsbeelden wil maken voor de gemeenten in Oost Nederland.  

3. Aandacht besteden aan de interne informatiepositie binnen gemeenten om signalen 

georganiseerde criminaliteit te herkennen. 

 

Mevr. Ottens van het RIEC ON licht de uitkomsten en inzichten n.a.v. de BCBA toe. En 

hoe gaan in de toekomst verder? De ervaringen met de BCBA zijn de aanleiding voor 

een nieuw ontwikkeld instrument vanuit het RIEC: het ondermijningsbeeld. 

Pilotgemeenten hiervoor zijn Rheden, Kampen en Enschede. Daarnaast is de politie 

voornemens om in samenwerking met het RIEC voor 2016 al wel een quick scan te 

houden voor elke gemeente op het thema ondermijning. 

 

 

Besluitenlijst DVO openbaar deel 

                                                                                                                                                                                                                             

                                                                                                                                                                                                                   

                                                                                                                                                               

DATUM 4 juli  2016 TIJDSTIP 10.00 tot 11.30 uur 

VOORZITTER O. van Veldhuizen, LOCATIE Meldkamer Hengelo, Demmersweg  

SECRETARIS H. Meuleman 

 

  

 
AANWEZIG J. Hermans,  S. Schelberg , E. Nauta , H. Robben,  R. Welten,  I. Bakker , A. Raven,  , M. Sijbom, G.J. 

Kok,  , M. Stegers, C. Visser en Beens . 

H. Meuleman, S. Wevers, J. Eshuis,  S. Kuks, P. Hagenaars,  M. Koenders, S. Dinsbach,  J. Knol,  

P. Miltenburg, M. Kunst, J. Arentsen, J.aan de Stegge en J. Slot  

 

AFWEZIG A. Hofland, en Th. Schouten  
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Tijdens de 2 daagse van het DVO/AB in november wordt uitgebreid stil gestaan bij 

ondermijning en de uitkomsten van de verschillende initiatieven getoond. 

 

Mevr. Nauta hecht veel waarde aan de exercitie die gedaan is door het RIEC in Hof van 

Twente: het heeft awareness vergroot (w.o. trainingen baliemedewerkers) en inzicht 

vergroot welke informatie een gemeente allemaal zelf in huis heeft. Gemeenten kunnen 

hier verder mee. 

 

Mevr. Hermans geeft aan dat ondermijning in het IVP van Almelo als speerpunt is 

opgenomen. Tijdens de 2 daagse hoort ze graag de concrete resultaten van de 

ondermijningsbeelden en aanpak; wat heeft het daadwerkelijk opgeleverd (o.a. adoptie 

aandachtsgebieden). 

 

Dhr. Kok geeft aan dat het BCBA ook een vervolg krijgt in de gemeente Haaksbergen. 

De IVZ-er gaat hiermee aan de slag. Dhr. Welten geeft aan dat de BCBA je wijst op de 

kwetsbaarheden in de eigen organisatie. Met het verbeteren van de informatiepositie 

moet je structureel mee aan de slag in de gemeenten (er zijn meer gegevens in eigen 

huis beschikbaar dan bekend). BOA’s zouden bijvoorbeeld meer zicht moeten krijgen 

op kwetsbare aandachtsgebieden (leegstand etc.). 

 

De voorzitter concludeert dat we ondermijning in Twente gezamenlijk aan moeten 

pakken, anders verschuift de georganiseerde criminaliteit/misdaad door de regio. Graag 

ziet hij de best practices gepresenteerd tijdens de 2 daagse in november. Mogelijk dat 

sleutelfiguren zoals makelaars en woningcorporaties hierbij betrokken kunnen worden.  

 

2  Veiligheidshuis Twente: jaarverslag 2015 en toekomstvisie 2016-2020  

  Beide documenten zijn onlangs vastgesteld in de Stuurgroep Zorg, Veiligheid en Straf 
en worden vervolgens ter kennisgeving voorgelegd aan het DVO en de BC OZJT. 

Mevr. Nauta heeft met belangstelling kennis genomen van de documenten. Er wordt 
knap stuk werk verricht door het Veiligheidshuis. De ontwikkelingen in de zorg en 
veiligheid gaan snel. De verbetering van de regierol en het behapbaar blijven maken 
van de werkvoorraad lijken haar onderwerpen voor de 2 daagse. 

Mevr. Hermans had de vraag over wat de beste plek is qua beheersorganisatie voor het 
Veiligheidshuis al zien aankomen en wil hier goed de discussie met elkaar over voeren.  

Dhr. Welten merkt op dat het commitment aan de ambities minder vrijblijvend mag. Ziet 
de voortgang graag terugkomen op de DVO agenda. 

Tot slot geeft de portefeuillehouder aan dat de integratie van de beide stuurgroepen in 
de nieuwe Stuurgroep Zorg, Veiligheid en Straf een goede stap is geweest (verbinding 
Veiligheidshuis Twente en Veilig Thuis Twente). De workload van het Veiligheidshuis 
konden we tot nu toe aan, echter de detacheringsconstructie maakt het wel kwetsbaar 
(vertrek van kennis en ervaring). Om die reden is de ophanging van de 
beheersorganisatie van groot belang. Overigens merkt de portefeuillehouder nog op dat 
de bijdrage aan het Veiligheidshuis overeenkomt met de daadwerkelijke casuïstiek per 
gemeente.   

 

 

    

E Rondvraag   

1  Oproep politie gebruik particuliere camera’s bij opsporing 

Dhr. Welten stelt de vraag welke faciliterende rol het openbaar bestuur kan hebben bij 

de oproep van de politie in de media om particuliere camera’s te kunnen gebruiken bij 

de opsporing. De voorzitter ziet deze rol niet gelijk voor gemeenten. Dhr. Welten is van 

mening dat de gemeenten als eerste overheidsloket voor burgers daar wel een rol in 

hebben. Mevr. Hermans zou wel graag zien waar de grenzen liggen. Dhr. Kok vult 

hierop aan dat hij de rol en verantwoordelijkheid van de overheid duidelijk wil hebben. 

Transparantie is hierbij nodig i.v.m. politieke beladenheid. Dhr. Visser denkt dat deze 

vraag en duidelijkheid hierover het beste landelijk uitgezocht kan worden.  
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De voorzitter is van mening dat Twente wel eerst zelf op zoek kan gaan naar 

duidelijkheid alsmede ook de vraag in hoeverre de particuliere beelden ook gebruikt 

kunnen worden door gemeenten bij de bestuursrechtelijke handhaving.  

2  Onderzoek V&J cultuurbeleving Nationale politie 

Dhr. Welten heeft de behoefte om kennis te nemen van de rapportage binnen het DVO 
en ziet hierbij graag de doorvertaling van de uitkomsten naar Oost Nederland/Twente.  

 

F  Sluiting  

 

 

 

 


